
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.:  
 
 

Technische vraag aan: Ruud Geerders 

 
Onderwerp:  Ontwerpbestemmingsplan Uitbreiding bedrijventerrein Voederheil 2024  (REF 8 
febr 2024 ag.pnt. 9.a.1) 
 
Bij het door de heer Geerders geagendeerde onderwerp over het 
ontwerpbestemmingsplan voor uitbreiding van bedrijventerrein Voederheil hebben 
wij de stukken doorzocht maar zijn niet in staat geweest de signalen waar de heer 
Geerders naar verwijst noch de afspraken die volgens Zeelandse ondernemers 
niet nagekomen zijn direct te vinden. Dit maakt het voor ons eigenlijk onmogelijk 
om deel te nemen aan de eerste termijn en ook voor de tweede termijn is niet voor 
te bereiden op wat er mogelijk komen gaat. Gezien dit onderwerp niet 
geagendeerd is voor de rondvraag en het alle fracties aangaat leek dit mij niet een 
zaak om persoonlijk te vragen en daarom zou ik graag de volgende technische 
vragen stellen aan de heer Geerders: 
 
1: welke signalen over het participatietraject heeft u concreet ontvangen, en hoe 
kunnen deze bevestigd worden? 
2: welke afspraken beweren Zeelandse ondernemers dat de gemeente niet 
nakomt, en hoe kan dit bevestigd worden? 
 
Ik zou verzoeken de beantwoording als extra bijlage toe te voegen aan het 
agendapunt. 
 
Uw advies in deze kwestie is uiteraard welkom. 
  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 30-1-2024  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Quintin van Zuijlen  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Ruud Geerders 

Datum: 5-2-2024 
 
Ik heb de vragen van Groen-Links gezien. 
Het betreft hier technische vragen volgens hun eigen zeggen. 
Deze dienen naar ons inzicht te worden beantwoord door de betreffende portefeuillehouder. 
Op beide vragen kan ik inmiddels antwoorden dat deze overduidelijk blijken uit de zienswijzen welke 
zijn ingediend. 
1.  Bevestiging van de signalen zullen blijken uit de betogen van de insprekers. 
2.  Deze vraag lijkt op een soort kruisverhoor, ook dit zal duidelijk worden uit de bijdrage van de 
insprekers. 
 
Het mag duidelijk zijn dat wij zijn benaderd door een aanzienlijk aantal Zeelandse-onderneners met 
zorgen over de bereikbaarheid van hun bedrijven. 
Als sociaal-liberale partij komen ze met hun zorgen eerder bij ons dan bij Groen-Links. De reden lijkt 
mij wel duidelijk. 
 
 

 
 
 
 
  


